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Kako do lepših stanovanj
KK SZDL in svet KS Gradišče sta v začetku oktobra

sklicala zbor krajanov, na katerem naj bi se seznanili z
osnovnimi poudarki dolgoročnega plana občine in mesta
Ljubljane za obdobje 1986-1995 (Ljubljana 2000).

Uvodno besedo in pogled v
usmeritve dolgoročnega raz-
voja Ljubljane do leta 2000 v
zvezi z osnutkom je podal
Gregor Berkopec, predsednik
skupščine KS Gradišče in di-
rektor Zavoda za družbeno
planiranje Ljubljana. Krajane
so seznanili s problemi razvoja
krajevne skupnosti Gradišče,
ki pripada ožjemu mestnemu
središču in kjer stvari še niso
razrešene. Ožje mestno sredi-
šče naj bi prenovili, drugače
usmerili promet, namenili več
ulic pešcem, naobrobju pa gra-
dili garažne hiše.

V razpravi so krajani podali
vrsto vprašanj, predlogov in
pripomb:

- Ali je program graditve
stanovanj usklajen z dolgo-
ročnim programom razvoja
Ljubljane. Še vedno gradimo

premalo stanovanj. Ali je raz-
merje med bloki in indivi-
dualno gradnjo nerealno.

- Ali so bile smernice raz-
voja izdelane v več variantah
ali pa v razpravi že izdelana
varianta. Ali je osnutek raz-
voja Ljubljane usklajen z raz-
vojem republike.

- V mestu nimamo dovolj
delovne sile, niti surovin, niti
energije. Zato kaže razvijati
predvsem tisto industrijo, ki
potrebuje malo, vendar viso-
ko kvalificiranih delavcev.
Tudi pritisk na stanovanjsko
gradnjo bi bil potem manjši.

- Kako se bomo organizira-
li, da bomo dobro vzdrževali
sedanja stanovanja. V Centru
nam stanovanja propadajo.
Nimamo sredstev za vzdrže-
vanje, ker je od stanarine na-
menjen prenizek odstotek de-

narja za ta namen. Jt-renova je
specifični problem občine
Center in podan je bil predlbg
za prerazdelitev sredstev, ki
se zberejo iz stanarin. Za pre-
novo naj bi uporabljali tudi
sredstva, ki so namenjena za
gradnjo stanovanj.

- Namesto zazidave kmetij-
skih zemljišC bi morali inve-
stirati nekaj več v gradnjo na
manj vrednih zemljiščih.

- Nova razprava o uvedbi
tramvaja je dokaz, da so neka-
tere naše odločitve nepremiš-
ljene.

- V Centru mesta smo za-
nemarili športno področje.
Celo predvojna Ljubljana je
imela več" športnih objektov
in igrišč, a še to, kar imamo, je
pomanjkljivo vzdrževano in
nam propada.

Vprašanja in predlogi, ki so
bili podani v razpravi, bodo
pobuda delegatom, da o zade-
vah razpravljajo v skupšči-
nah.
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